澳洲2018旅遊熱選 /— Australia hot list 2018

美酒和時尚設計體驗

一系列高端概念藝術及設計 體驗正席捲澳洲葡萄園, 當中最令人熱切期待的,是 位於南澳麥拿倫谷葡方 產區的「德艾倫堡魔方」 (d'Arenberg Cube)。這座 層建築的外形就像仍在 動的魔方(又稱魔術方塊、 扭計骰),預計於2018年初 在德艾倫堡酒區開業,設有

公共及私人品酒室、虛擬發酵體驗及高級 餐廳。 **1**



A series of high-end conceptual art and design experiences is currently sweeping Australia's vineyards, the most hotly anticipated of which is the avant-garde d'Arenberg Cube in South Australia's McLaren Vale wine region. Set to open in early 2018 at the d'Arenberg winery, this multi-storey feat of architecture will house public and private tasting rooms, virtual fermenters and a restaurant in a structure resembling a half-solved Rubik's cube.



沒有圍牆的野生動物園

全新「無籠式」的自然野生動物園將於2018年底在悉尼西部開幕。這座耗資3,600萬澳元興建的悉尼動物園,有30種動物,遊客可從高架木板步行道上俯瞰本地及外來物種。動物園標誌著澳洲的一大趨勢:遊客可在沒有圍牆、天然的動物園區內享受與野生動物親密接觸的機會。2

Wildlife without walls: the "un-zoo"

A new "cage-free" wildlife experience is set to open in late 2018 in western Sydney. The A\$36 million Sydney Zoo will feature 30 animal exhibits. Visitors can view the native and exotic species from elevated boardwalks. The zoo signifies another major trend happening across

Australia: wildlife experiences "without walls", offered in intimate, natural and wild settings. 2

大堡礁「八大」海洋生物

「八大」(Great Eight)是昆士 蘭大堡礁最值得自豪而且必看 的海洋生物,包括:小丑魚、 巨蚌、魔鬼魚、蘇眉、黑斑石 斑、鯊魚、海龜和鯨魚。到南

部大堡礁珊瑚區更可近距離觀賞全部「八大」海洋生物,並在伊利特女士島嘗試與 魔鬼魚一同暢泳!

The Great Barrier Reef's Great Eight

Queensland's Great Barrier Reef now boasts the "Great Eight" – a list of weird and wonderful marine creatures to tick off while on an underwater safari. Making the list is clownfish, giant clams, manta rays, Maori wrasse, potato cod, sharks, turtles and whales. The complete Great Eight can be experienced in the Southern Great Barrier Reef region, including the iconic manta ray experience at Lady Elliott Island. 3



